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Voorzitter: De heer GILLES VERSTRAETEN 

 

1. Voorstel van resolutie (R.v.O., art. 45) 

 

- Voorstel van resolutie strekkende de aanvraag voor overleg tussen de 

Gemeenschappen en Gewesten met het oog op een zo spoedig mogelijke 

onderlinge afstemming van de schoolvakanties en –kalenders, ingediend door de 

heer Jan Busselen – Stuk 800 (2021-2022) - Nr.1 

 
Benoeming van een verslaggever, bespreking en stemming. 

 

2.  Vragen (R.v.O., art. 58) 

 

- Vraag van de heer Gilles Verstraeten aan de heer Sven Gatz, collegelid bevoegd 

voor Onderwijs en Scholenbouw, betreffende de zomerscholen 

 

- Vraag van de heer Gilles Verstraeten aan de heer Sven Gatz, collegelid bevoegd 

voor Onderwijs en Scholenbouw, betreffende de Ronde van Brussel voor de 

opleidingssector 

 

- Vraag van de heer Fouad Ahidar aan de heer Sven Gatz, collegelid bevoegd voor 

Onderwijs en Scholenbouw, betreffende de stijging van de prijs voor 

schoolmaaltijden 

 

3. Regeling van de werkzaamheden 

 
Samenstelling van de commissie 

 

Vaste leden 
De heer Arnaud Verstraete 

Mevrouw Soetkin Hoessen 

De heer Gilles Verstraeten  

Mevrouw Khadija Zamouri 

De heer Fouad Ahidar 

 
Plaatsvervangers 

De heer Juan Benjumea Moreno 

Mevrouw Lotte Stoops 

De heer Mathias Vanden Borre 

De heer Guy Vanhengel  

Mevrouw Hilde Sabbe 



 

Datum van indiening: 20 april 2022 

 

Mondelinge vraag van de heer Gilles Verstraeten aan de heer Sven Gatz, collegelid 

bevoegd voor Onderwijs en Scholenbouw 

 

Onderwerp: De zomerscholen 

___________________________________________________________________________ 

 

Geacht collegelid, 

 

De Vlaamse Regering en de VGC zetten hard in op de organisatie of ondersteuning van 

zomerscholen als (bijkomend) instrument om te voorkomen dat jongeren op 1 september met 

taalachterstand aan het nieuwe schooljaar beginnen. In de zomer van 2020 nam de VGC enkel 

de coördinatie van projecten in verband met taalstimulering en leesbevordering voor haar 

rekening maar vorig jaar organiseerde ze naast Talentboost op Campus Comenius in 

Koekelberg, nog twee aanvullende open zomerscholen die toegankelijk zijn voor alle 

leerlingen, ongeacht hun school.  

 

De eerste in het Onderwijscentrum Brussel (OCB) met respectievelijk 12 en 8 leerlingen uit 

de eerste graad lager en secundair onderwijs, de tweede in de Campus Kompas met 9 

leerlingen uit de eerste graad lager onderwijs. In totaal waren er in de VGC-zomerscholen dus 

maar 29 leerlingen hoewel er plaats was voor 100 leerlingen op vier locaties, dat om 

praktische redenen teruggebracht werd tot twee locaties. De invulling van die zomerscholen 

was afgestemd op de noden van de leerlingen die niet terechtkonden bij een schoolgebonden 

aanbod. Er waren vorig jaar namelijk ook zes scholen die een eigen (gesloten) zomerschool 

organiseerden, met 101 leerlingen in drie lagere scholen (1ste tot 5de leerjaar) en 134 leerlingen 

in drie middelbare scholen (van 1ste tot 4de leerjaar). Naast de scholen organiseerde ook de 

gemeente Sint-Jans-Molenbeek zomerscholen voor 220 leerlingen uit haar basisonderwijs. In 

2020 werden, alle Nederlandstalige zomerscholen in Brussel samengeteld, voor een totaal van 

819 leerlingen zomerscholen ingericht.  Het aanbod was in 2021 lager dan in 2020. U gaf mee 

dat dit te maken had met coronamoeheid en de druk van de pandemie, maar scholen hadden 

het ook moeilijk voldoende leerkrachten te vinden voor hun gesloten zomerschool.  

 

De VGC wil scholen vooral stimuleren een gesloten zomerschool te organiseren, omdat zij er 

blijkbaar beter in slagen leerlingen te bereiken en ook beter kunnen inspelen op de reële 

noden van de leerling.  

 

Daarom had ik graag volgende vragen gesteld: 

 

- Hoeveel gesloten zomerscholen in het lager en secundair onderwijs worden dit jaar 

georganiseerd door de scholen zelf? Hoeveel open zomerscholen zullen door welke 

actor georganiseerd worden?  

- Hoeveel plaatsen zal de VGC dit jaar voorzien in Talentboost en in de andere open 

zomerscholen? 

- Hoe stimuleert de VGC scholen om een gesloten zomerschool te organiseren? 

 

Met de meeste hoogachting,  

 

Gilles Verstraeten 

Raadslid VGC 



 

Datum van indiening: 20 april 2022 

 

Mondelinge vraag van de heer Gilles Verstraeten aan de heer Sven Gatz, collegelid 

bevoegd voor Onderwijs en Scholenbouw 

 

Onderwerp: De Ronde van Brussel voor de opleidingssector 

___________________________________________________________________________ 

 

Geacht collegelid, 

 

Na de Ronde van Brussel bij de Nederlandstalige scholen heeft de VGC ook een gelijkaardig 

initiatief georganiseerd voor de opleidingssector, deze keer onder de noemer ‘Brussel aan de 

slag!’. Het is ook opgenomen in het Management- en Operationeel plan 2020-2026 van de 

algemene directie Onderwijs & Vorming.  

 

Tussen september 2021 en januari 2022 werden verschillende opleidingsverstrekkers en 

werkgevers bevraagd over drie thema’s: instroom-doorstroom-begeleiding naar werk, 

werkervaring en opleiding-duaal leren. Taal en meertaligheid kwam als rode draad door de 

verschillende thema’s en de vraagstelling in elke sessie aan bod.  

 

Tijdens het debat over duaal leren op 18 maart gaf u mee dat de kernpartners Tracé Brussel, 

het Huis van het Nederlands en Abrusco de daaruit vloeiende aanbevelingen over duaal leren 

zullen onderzoeken en uitwerken tot concrete acties. 

 

Daarom had ik graag volgende vragen gesteld: 

 

- Kunt u het rapport over de resultaten van de participatieronde voorstellen? 

- Welke opleidingsverstrekkers, werkgevers en andere actoren werden bevraagd? Op 

welke manier kwam taal en meertaligheid aan bod? 

- Hoe gaat de VGC aan de slag met de ontvangen feedback en de aanbevelingen in het 

rapport? Welke acties zullen de kernpartners houden, bijvoorbeeld met betrekking tot 

duaal leren? 

 

 

Met de meeste hoogachting,  

 

Gilles Verstraeten 

Raadslid VGC 



 

Datum van indiening: 20 april 2022 

 

Mondelinge vraag van de heer Fouad Ahidar tot de heer Sven Gatz, collegelid bevoegd 

voor Onderwijs en Scholenbouw 

 

Onderwerp: De stijging van de prijs voor schoolmaaltijden 

___________________________________________________________________________ 

 

Het Brusselse gemeenschapsonderwijs moet meer betalen aan hun leverancier voor 

schoolmaaltijden, Agape. Die stijging rekenen ze door aan de gezinnen. Die zullen 10 % meer 

moeten betalen voor een warme maaltijd. Noch bij Agape, noch bij het 

gemeenschapsonderwijs doen ze dit met plezier, uiteraard. De reden is niet ver te zoeken: de 

stijgende grondstofprijzen. 

 

Tien % lijkt op het eerste zicht bescheiden. Helaas is dit voor veel gezinnen opnieuw een 

extra kost. Zeker voor gezinnen in armoede is dit niet evident, als ze die maaltijden al konden 

betalen. Nochtans zouden we schoolmaaltijden net goedkoper moeten maken voor kinderen 

en jongeren in armoede. We hebben het daar al vaak over gehad hier. We weten dat 1 op de 3 

kinderen opgroeit in armoede. Dat de vraag naar voedselhulp enorm gestegen is en nog verder 

zal toenemen door diezelfde stijgende levensduurte. Dat een kind met honger moeilijker kan 

opletten of plezier maken. 

 

De VGC erkent dit probleem. Er zijn subsidies voor gratis fruit. Er werd ruimte gemaakt in 

een projectoproep voor tussenkomsten voor schoolmaaltijden. Daarmee konden enkele 

honderden leerlingen geholpen worden. In het Bruzz-artikel is ook sprake van een 

proefproject waarbij de leerlingen van een vijftal scholen elke dag een gratis warme maaltijd 

krijgen, met steun van de VGC. 

 

Ik heb ondertussen ook de andere bevoegde Brusselse overheden hierover geïnterpelleerd. 

Slotsom is dat er veel goede initiatieven zijn. Maar ook dat, allemaal opgeteld, er nog steeds 

maar een fractie van de naar schatting 80.000 Brusselse schoolkinderen en -jongeren in 

armoede bereikt worden. Zoals u weet, pleit onze fractie al langer voor een gratis gezonde 

schoolmaaltijd voor alle kinderen, gratis voor zij die in armoede opgroeien. Een serieuze 

financiële en logistieke inspanning, maar evengoed een investering in een eerlijke toekomst. 

 

Vandaar mijn vragen: 

 

 Heeft u overleg gehad met het GO! Over deze prijsstijging? 

 In Vlaanderen biedt ongeveer de helft van de scholen maaltijden aan. Hoeveel zijn dat 

er in Brussel en weet u hoeveel sociale tarieven hanteren? Heeft u weet van andere 

netten/scholen die de prijzen moeten verhogen? 

 Wordt er bekeken hoe vermeden kan worden dat deze stijgingen doorgerekend wordt 

aan de gezinnen?  

 Kadert het proefproject waarvan sprake ook in de projectoproep?  

 


